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Zpráva tajemníka BK ČR 
 
 
 
Vážení členové Konference, Vážení členové Výboru a RK BK ČR, Vážení hosté, 
 
dle Stanov klubu, je výbor povinen Konferenci informovat o plánu činnosti klubu. Plán 
činnosti pro rok 2012 byl prezentován na Plenární zasedání v listopadu 2011, 
a jelikož nejsem informovaná, že by od té doby došlo ke změně plánu, tak se zde 
dnes nebudu opakovat. 
 
Výbor Boxer klubu ČR v letošním roce zatím zasedal jedenkrát. Ke splnění Stanov 
klubu je tedy nutné, aby výbor, který bude zvolen dnes, zasedal ještě minimálně 
jednou. Věřím, že se tak stane a pravděpodobně bude v letošním roce více zasedání 
výboru, než jen dvě povinné. 
 
Chtěla bych se omluvit všem přítomným za svou dnešní nepřítomnost. Výbor byl 
od začátku roku informován, že tento termín je pro mě nevyhovující, ale bohužel 
pro většinu vhodný byl, a proto mi dovolte alespoň skrze svou zprávu se s vámi 
rozloučit a hlavně poděkovat za spolupráci v posledních třech letech. Z důvodu 
rodinné i pracovní vytíženosti, jsem se rozhodla již nekandidovat do výboru BK ČR.  
 

Děkuji, 
                           

Jacqueline Sílová 
tajemník Boxerklubu ČR 


